

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA.
Website: www.HCHS.edu.my

笃于女行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

15 December 2021

To: All 2022 Form 1 Students, Transfer Students, and Parents

Notice of 2022 Online Orientation Day

Greetings. The school will host the Online Orientation Day on 31 December 2021 (Friday) in order to enable the new students of the 2022 Form 1 intake to familiarize themselves with the school environment and schooling system and prepare for the new semester. The Online Orientation will be conducted in bilingual, the Chinese session will start from 8.30 am until 10 am. The English session will start from 11 am until 12.30 pm. The login ID and password for the briefing are as follow Zoom ID: 2229995566, Password: 001122. New students and parents will log in to attend the briefing at a specific time.

- 2. In accordance with the announcement from the Ministry of Education (MOE), the 2022 new semester will commence on 21 March 2022 (Monday). All 2022 new Form 1 and transfer students will attend the 2022 Online Orientation Day. The school will provide information about academic, co-curriculum, and disciplinary rules.
- 3. Please be informed that all the Form 1 and transfer students who have successfully registered for the 2022 enrolment may purchase their school uniforms, textbooks, and other necessities from the school's bookshop from 13 December until 17 December 2021. Operating hours for the bookshop are Monday to Friday, 8.30 am to 3.00 pm.

We cordially invite you to attend the 2022 Online Orientation Day.

Thank you for your support.

KUNG BEE LEE 江美利 PRINCIPAL HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG

韩江中学校长

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA. Website: www.HCHS.edu.my

笃千文行

FAX: 04-2812213 TEL: 04-2811533, 04-2817181 email: studies@HCHS.edu.my

2021年12月115日

敬致:全体2022年初一新生、转校生、插班生与家长

2022线上迎新日通告

您好。为了让2022年初中一新生熟悉本校韩江中学的学习环境以及了解学校制度,以便为 来年开课做好准备,校方将于2021年12月31日(星期五)举行2022线上迎新日。届时,校方将 以中英双语进行讲解。中文讲解时段是早上8点30分至10点,英语讲解时段则是早上11点至 中午12.30。本校将使用 ZOOM 平台进行线上迎新会。请全体新生与家长准时登录。 迎新会的登录帐号和密码为 ZOOM ID: 2229995566, 密码是001122。

- 按照教育部的指示,本校将于2022年3月21日(星期一)开课。因此,所有2022年初中一 新生,包括通过录取的转学生及插班生同样必须出席迎新日。本校将于迎新日当天提供学 术, 联课及训育的相关资讯。
- 另外, 所有已经报名的新生或插班生请于2021年12月13日(星期一)至12月17日(星期五) 到本校贩卖部购买校服,课本及作业。贩卖部的营业时间是星期一至星期五,早上8点至下 午3点。

韩江中学欢迎您出席2022线上迎新日!

特此函告, 敬请垂注。

KUNG BEE LEE 江美利 PRIN CIPAL HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG

韩江中学校长